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„Erőtlenségeinket ő vette el, betegségeinket ő hordozta.” Máté 8,17

Sok betegség, sok nyomorúság vesz körül bennünket mostanság. Az elmúlt napokban jöttek elém 
gondolatban azok, akikről a gyülekezet közösségében tudunk, akik az elmúlt időszakban, vagy épp 
jelenleg is valamilyen betegséggel küzdenek. Hosszú a sor. Már az őszi időszakban is így jött elénk 
bibliaköri sorozatunkon a gyógyítások témája, mert láttuk magunkban, s körülöttünk, hogy egyen-
egyenként  és  sokszor  Isten  népének  közösségként  is  szüksége  van  az  Úr  gyógyító  hatalmára. 
Kíváncsiak voltunk, kíváncsiak vagyunk, hogy működik az, mert szükségünk volna rá… a ’receptre’,  
amivel a keresztyén ember túl tud jutni ezeken a testi-lelki megpróbáltatásokon. Rájöttünk bizonyos 
értelemben nincs ilyen megoldás a kezünkben, mert hogy a gyógyítás nem tőlünk, hanem az Úr Jézus  
hatalmából fakad. Másrészt ő gyógyítani jött, tehát mégis van megoldás!

„Hol az Úr Jézus jár, a gonosz meghátrál: béna mozdul, vak is lát már – hol az Úr Jézus jár.”  – 
szól egy kedves gyermekének. És ezt látjuk az evangéliumban, ebben a ma olvasott szakaszban, hogy 
Jézus – úgymond – spontán és szervezett keretek között is gyógyít.  Péterék látják vendégül, de a  
mindig szolgáló anyós lázasan fekszik. Nem kellett más, minthogy Jézus meglátta, megfogta a kezét, 
és meg is gyógyult a beteg. Az Úr Jézus jelenlétében, érintésében erő van. És ő épp ott volt. Ezért nem  
mindegy, hogy ő épp otthon van-e nálunk, benne van-e életünk mindennapos cselekedeteiben. Benne 
van-e még a mi betegségünk hordozásában? Mert amikor erősek vagyunk, egészségesek, talán még 
úgy is  gondoljuk,  hogy mi hordozzuk őt.  De vajon engedjük-e,  hogy ő hordozzon minket?  Igen, 
szükség  van  a  kezelésre,  a  gyógyszerre,  szükség  van,  hogy  az  ember  mindent  megtegyen:  időt, 
energiát, pénzt áldozzon a gyógyulás érdekében. De eközben oda engedjük-e őt?

Jézus nem csak egy-egy gyógyítást tett: tömegek érkeznek még aznap, sokakat meggyógyít. Meg is  
jegyzi az evangélista, Istennek régi üzenete ér céljához ebben. Jézus elveszi a terhet, az Úr szenvedő 
szolgája magára veszi  a  terhet:  a  betegséget,  a  bűnt,  az ítéletet.  Nem csak kevesekét,  mindenkiét 
magára vette. Az egyik fő tanulság, amikor a gyógyítási történeteket sorra vettük, az volt, hogy az Úr 
Jézus elsődlegesen nem a test gyógyítását, hanem az egész ember megmentését tűzi ki célul, s ez a 
lélek gyógyítása nélkül nem megy, ez a bűnök elengedése nélkül nem megy. Csak akkor van igazi 
gyógyulás,  amikor  az  Úr  bűntörlő  és  újjáteremtő  hatalma  megjelenik  az  életünkben.  Amikor 
betegeinkért  imádkozunk,  vagy  saját  fájdalmainkat  hordozva  járulunk  elé,  vigyük  magunkkal  a 
legfőbb kérést: adj  megújult életet, új indulatot, új szívet, hogy életünk benned legyen egész. Ámen

HIRDETÉSEK
1. Gyülekezeti alkalmak

Az elmúlt hétvégén tartottuk gyülekezeti táborunkat a Fertő-tó mellett, Fertőújlakon. A délelőtti és esti 
lelki alkalmak mellett lehetőségünk volt a környék természeti és kulturális értékeivel is közelebbről 
megismerkedni. Köszönjük a szervezésben nyújtott segítséget a missziói bizottság tagjainak, a zenei 
szolgálatban lévőknek, a konyhai munkákban fáradozóknak, és a jó társaságot minden résztvevőnek. 
Isten kegyelméből jövőre folytatjuk!

Az elmúlt  héten  egyházmegyei  ifjúsági  (VIFI)  táborban  gyülekezetünkből  három fiatal  vett  részt 
Vértesbogláron. Isten áldja meg a fiatalok közötti szolgálatot!

A jövő héten Gyúrón tartjuk hittanos gyermektáborunkat, melyre 20 gyermeket várunk. A gyülekezet 
számára mindenképpen nyitott alkalomként a pénteken 14 órakor kezdődő családi délutánt ajánljuk, 
melyre a hét témáját bemutató műsorral és szeretetvendégséggel készülünk. Köszönjük mindazoknak, 
akik anyagi hozzájárulással, más felajánlással segítenek, vagy szolgálatokkal részt vesznek a tábor 
lebonyolításában!



Vasárnap – egy újabb hónap végén – ismét  közös istentiszteletet és szeretetvendégséget tartunk 
Martonvásáron  9  órai  kezdettel.  Ezen  az  istentiszteleten  Székely  Tamás  lelkész  testvérünk 
szolgál közöttünk. Testvérünk a korábbi szolgálatokat követően, az elmúlt héten a presbitériummal is  
találkozott,  ahol  egy ismerkedés során a közös szolgálat  lehetőségeiről  beszélgettünk.  Így érkezik 
majd  közénk  várhatóan  több  vasárnap  is,  hogy  a  gyülekezet  közösségével  is  jobban 
megismerkedhessen.

2.  Szeretettel  köszöntjük  80.  születésnapja  alkalmából  Lőrincz  Mihály  István  testvérünket!  Isten 
áldását kívánjuk életére!

Az Úr Jézus legyen életünknek és gyülekezetünknek őriző pásztora!


